
       Styrelsemöte Magra IS 2015-04-05

Närvarande: Alla utom Johan K.

§ 1 Ordförande Jimmy hälsade välkommen.

§ 2 Föregående mötesprotokoll genomgicks. Speciellt togs den ansvarsfördelning upp som då
fastställdes om Antenrundan i år. 

§ 3 Det informerades om att Mikael Björk fått i uppdrag att återställa ”diket” på den gamla 
fotbollsplanen.

§ 4 Jimmy informerade om att han och Jonas startat en orienteringsgrupp för åtta tolvåringar,
tre tjejer och fem killar. Man har haft tre träningar och ska snart delta i en träningstävling.

§ 4 Tillsammans med St Mellby ska Magra IS bilda ett fotbollslag för sexåringar.

§ 5 Tipspromenaderna genomfördes programenligt med cirka 90 deltagare per gång.

§ 6 Skidsektionen hade kallat till arbetsdag den 29.4. Endast Åke och Jonas infann sig men 
man klarade ändå av att köra ut stenmjöl och lampor.

§ 7 Till nästa års Vasalopp är inte mindre än 31 personer anmälda för Magra IS.

§ 8 Ytterligare en genomgång gjordes av vilka annonsörer som vill vara med på nästa 
programblad.

§ 9 Roger säger att Sofia Brolin kan göra en hemsida för Antenrundan. Det är dock 
brådskande.

Nästa styrelsemöte den 8.6. kl. 18.00.

Lars Andersson Sekretarare.


